
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 11/19 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 16. 10. 2019 ob 15.00 v sejni sobi IJS 
  
Prisotni: M. Gams, A. Jazbec, G. Kramberger, J. Pungerčar, M. Štraus in I. Zajc. 
  
Odsotnost so opravičili: R. Bevc, B. Črnič, A. Fekonja, M. Gams, M. Grmovšek Levec, M. Koželj, 
T. Martun. 
  
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 10/19, seje z dne 2. 10. 2019 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda in zapisnik predhodne seje IO SVIZ/IJS z dne 2. 10. 2019. 
  
2.            Tekoče zadeve 
  
a)         Aktivna članica SVIZ Slovenije, dr. Marta Klanjšek Gunde, zaposlena na Kemijskem inštitutu, je 
postala ena od sedmih članov Upravnega odbora Javne agencije za raziskovalno dejavnost RS (UO ARRS). 
In sicer kot predstavnica Gospodarske zbornice Slovenije in drugih uporabnikov raziskovalnih storitev, 
organiziranih v ustrezna interesna združenja oziroma društva, uporabnikov, ki niso organizirani v ustrezna 
interesna združenja, ter reprezentativnih sindikatov s področja raziskovalne dejavnosti. Za kandidatko jo 
je predlagal sindikat SVIZ. Ravno tako je postal član UO ARRS dr. Janez Bonča, zaposlen na odseku F1 na 
našem institutu, kot predstavnik raziskovalnih organizacij, univerz in Slovenske akademije znanosti in 
umetnosti. Obema za izvolitev čestitamo in upamo na njihovo aktivno sooblikovanje 
znanstvenoraziskovalne sfere v korist zaposlenih v znanosti. 
  
b)        Sprašujemo se, ali lahko člani UO ARRS pridobivajo projekte oziroma jih zastopanje v UO ARRS 
omejuje. Menimo, da v kolikor člani UO ARRS lahko pridobivajo projekte in jih pravilnik ne omejuje, bi ga 
bilo potrebno ustrezno spremeniti. 
  
c)            J. Pungerčar je poročal, da je seja predsedstva SK VŠZ SVIZ, ki je bila najprej predvidena za 15. 10. 
2019,  preložena na 21. 10. 2019. Obravnavati nameravajo aktualne teme, kot so: novela visokošolskega 
zakona, ki je v pripravi, pismo KOsRIS-a, naslovljenega na SVIZ, sporna izplačila na univerzah v Mariboru 
in Ljubljani, predlog vladnih izhodišč sprememb sistema plač v javnem sektorju 2019 idr. 
             
č)            Glede na visoka izplačila različnih dodatkov in nagrad, ki občutno presegajo osnovne plače, ki so 
jih v zadnjem mesecu odkrili kot nepravilnost na ljubljanski univerzi, bo podobno tudi eno od vprašanj za 
našega direktorja. In sicer, kako je z vodstvenim dodatkom, DU-2, nadurami, podjemnimi in avtorskimi 
pogodbami na IJS. Želeli bi tudi pregled avtorskih in podjemnih pogodb po odsekih in področjih na IJS. 
  
d)        Člani IO SVIZ/IJS ugotavljajo , da je država resnično namenila  40 MIO EUR več denarja za projekte 
in programe, namenjene raziskavam in razvoju. Kako natančno se bodo finančna sredstav dejansko delila, 
se še ne ve, seveda pa več denarja za znanost vsi pozdravljamo. 



  
3.   Jesenski izlet 
  
Na tretji jesenski razpisani izlet po Hrvaškem Zagorju, ki smo ga želeli izpeljati skupaj s člani sindikata 
Kemijskega Instituta, se žal ni prijavilo zadostno število oseb. V kolikor bo čas dopuščal, bomo poskusili 
organizirali izlet v decembrskem času. 
  
  
4.         Solidarnostna pomoč 
  
Prejeli smo ustni prošnji dveh sodelavcev v nižji J-skupini za odobritev solidarnostne pomoči zaradi 
nenadne smrti v ožji družini. S pomočjo se načeloma strinjamo, vendar morata oba napisati ustrezno 
prošnjo za pomoč. 
  
5.            Razno 
  
a)    Ponovno bomo pozvali člane, da nam pošljejo vprašanja, na katera bi želeli odgovor direktorja. 
Vprašanja bomo zbirali do vključno petka, 15. 11. 2019. 
  
b)        Razpis za nakup seta 300 vstopnic za Vodno mesto Atlantis – savne in bazeni je v teku. Ko se bo 
nabralo zadostno število naročenih kart, jih bomo takoj kupili. Kdaj natančno bo to, žal ne moremo vedeti. 
  
c)         V kadrovsko službo smo naslovili vprašanje, koliko raziskovalcev je zaposleno za določen in koliko 
za nedoločen čas, po skupinah glede na delovno mesto, v katerega so uvrščeni. Prejeli smo prve podatke, 
vendar smo zaprosili še za nekatere dodatne. 
  
č)          Akcija nakupa jesenski jabolk kot ozimnica je v celoti uspela. 
  
d)         Pričeli smo s pripravami na božično-novoletno obdarovanje otok, pri čemerje naš direktor tudi v 
letošnjem letu odobril sredstva za nakup daril in izvedbo dogodka. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.10. 
  
Sejo je vodil: G. Kramberger                                                                       Zapisnik pripravila:          M. Štraus P. 
                                                                                                                              Zapisnik pregledal:          J. 
Pungerčar       
  
Ljubljana, 25. 10. 2019 
  
  
Poslano:               - članom IO SVIZ/IJS, 
                                - članom NO SVIZ/IJS, 
                                - vodstvu IJS. 
  
 


